
          
        

MOTIE: Betrek inwoners  
  
De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 4 juli 2017, 

 
constateert dat, 
 

 bewoners meer betrokken willen en dienen te worden bij het bestuur van de stad;  

 slechts een relatief klein deel van de bevolking op dit moment betrokken is bij 
besluitvorming;  

 het aantal bewonersinitiatieven in onze stad laag is;  

 bewoners die ideeën/initiatieven hebben het lastig kunnen vinden de weg naar de 
gemeente te vinden en hulp te krijgen om hun idee/initiatief tot uitvoering te 
brengen;   

 een laagdrempelige, simpele en transparante manier om als bewoner een 
idee/initiatief onder de aandacht te brengen bij de gemeente en verder te brengen, 
ontbreekt.  

 

Overweegt dat:  

 meer bewonersparticipatie en -initiatieven in onze stad wenselijk is en zijn;  

 dit college zelf ook de ambitie heeft om participatie verder te brengen in Rijswijk; 

 een idee vanuit bewoners (bottom-up) een grote meerwaarde heeft ten opzichte 
van een idee dat top-down wordt gepresenteerd aan bewoners. 

 

Verzoekt het college:  

 te verkennen of er elk jaar in iedere wijk een pitch-sessie kan worden 
georganiseerd waar bewoners hun ideeën voor hun wijk kunnen presenteren aan 
wijkgenoten en aan vertegenwoordigers van de gemeente;  

 voor deze pitch-sessie actief bewoners uit te dagen om met ideeën te komen. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
CDA fractie  Johanna Besteman 

 

 


